
Protokół Nr XIV/07
 z obrad XIV sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 

2 października 2007r. w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Pile
/ czas trwania od godz. 13,00 – 15,45/

Sesja Rady Miasta Piły odbywała się równolegle z obradami XI sesji Rady
Powiatu w Pile.

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Mirosław Mantaj dokonał otwarcia XI
sesji Rady Powiatu w Pile stwierdzając, Ŝe na stan 25 radnych w sesji uczestniczy 21
radnych.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczakotworzył obrady XIV sesji Rady Miasta Piły
stwierdził, iŜ na stan 23 radnych w sesji uczestniczy 19 radnych. Po chwili do
składu Rady Miasta Piły dołączył radny Rafał Zdzierela i od tego momentu Rada
liczyła 20 radnych – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu powitał przybyłych gości, do powitań
zaproszonych gości przyłączył się Przewodniczący Rady Miasta Piły – listy
obecności zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.

Następnie Rada Powiatu przystąpiła do ustalenia porządku obrad sesji.

Radny Powiatu Jacek Ciechanowski zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku
obrad o dyskusję na temat budowanej w Pile stacji telefonii komórkowej.

Przewodniczący Rady Powiatu Mirosław Mantaj poinformował, Ŝe Komitet
Protestacyjny przeciwko budowie masztu Telefonii komórkowej ERA GSM przy ul.
śeleńskiego w Pile zwrócił się z takim wnioskiem do Przewodniczącego Rady
Powiatu i Przewodniczącego Rady Miasta Piły. Przewodniczący obu Rad
wystosowali wspólne pismo w tej sprawie.Przewodniczący Mantaj odczytał
pismo- pismo  stanowi załącznik do protokołu.

Na prośbę Starosty Pilskiego Radca prawny Ireneusz Subczyński przedstawił
opinię w sprawie wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku obrad
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informując, Ŝe dzisiejsza sesja jest sesją dodatkową, zwołaną na wniosek Zarządu
Powiatu tj. w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym – odczytał treść
niniejszego przepisu. Następnie poinformował,Ŝe zgodnie z art. 15 ust. 8 ustawy, do
zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie art. 15 ust. 7 wymagana jestzgoda
wnioskodawcy, w tym przypadku Zarządu Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 5 minut przerwy celem uzgodnienia
stanowiska.

Po przerwie.

Starosta Pilski Tomasz Bugajski przedstawił uchwałę Zarządu Powiatu nie
wyraŜającą zgody na dokonanie zmiany porządku obrad sesji, a tym samym
wprowadzenie punktu zgłoszonego przez Radnego Jacka Ciechnowskiego. Zgodnie
z zapisem uchwały punkt ten   zostanie rozpatrzony na kolejnej sesji Rady Powiatu.

Porządek obrad Rady Powiatu został przyjęty.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczakpoinformował,Ŝe na wniosek
Prezydenta Miasta Piły wprowadził do porządku obrad dzisiejszej sesjiprojekt
uchwały w sprawie wyraŜenia woli nabycia nieruchomości połoŜonych w Pile
przy ul. Szybowników, na własność Skarbu Państwa – Agencji Mienia
Wojskowego na majątek Gminy Piła.

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:

I część.

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli na dokonanie darowizny
nieruchomości na rzecz Powiatu Pilskiego.

2



II część.

1. Sprawy regulaminowe:
a/ przyjęcie protokołów z obrad XII i XIII sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XII a XIV sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Polnej / POLNA 2/.

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007 rok.
6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród ze specjalnego
funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Piła w 2008 roku.

7. Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli nabycia nieruchomości połoŜonych w
Pile przy ul. Szybowników, stanowiących własność Skarbu Państwa – Agencji
Mienia Wojskowego na majątek Gminy Piła.

8. Interpelacje i zapytania.
9. Sprawy róŜne.
10.Zamknięcie obrad.

Starosta Pilski Tomasz Bugajskiprzedstawił chronologię zdarzeń, jakie nastąpiły w
drodze do wymiany nieruchomości między Powiatem a Gminą Piła. Poinformował,
Ŝe w dniu 10 stycznia br. na posiedzeniu Zarządu Powiatu przyjęto decyzję o
podjęciu dalszej współpracy z gminami powiatu pilskiego, a w szczególności z
Gminą Piła. Dokonano wstępnego bilansu potrzeb majątku trwałego, który jest w
gestii Gminy Piła oraz wytypowano nieruchomości stanowiące własność powiatu
pilskiego, przeznaczone do przekazania na rzecz Gminy Piła. Odbyło się wspólne
posiedzenie Zarządu Powiatu z Prezydentem Miasta, na którym określono
harmonogram postępowania związany nie tylko z wymianą majątkową, ale równieŜ
ze współpracą poszczególnych wydziałów obu samorządów. Na wniosek Zastępcy
Prezydenta Miasta Piły Jerzego Wołoszyńskiego w dniu 16 stycznia br. powołano
sześć zespołów roboczych do spraw: oświaty, komunikacji, kultury, słuŜby zdrowia,
promocji i spraw majątkowych. Prace rozpoczęto od sprawy przekazania przychodni
funkcjonujących na terenie Piły, zabezpieczających podstawową opiekę zdrowotną
mieszkańcom Piły, a znajdujących się w gestii Powiatu Pilskiego. Uchwałą Rady
Powiatu przekazano dwie przychodnie – przy ul. Roosevelta iul. Łącznej, następnie
przekazana została równieŜ przychodnia przy ul. Lotniczej. Kolejne spotkania
Zarządu Powiatu z Prezydentem Miasta Piły doprowadziły do podpisania
porozumienia, które zostało zawarte w uchwałach i prowadzido przejęcia
poszczególnych majątków.
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I część.

Ad-2/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli na dokonanie darowizny
nieruchomości na rzecz Powiatu Pilskiego zreferował Zastępca Prezydenta
Jerzy Wołoszyński.

W imieniu Komisji Przewodniczący Tadeusz Rzemykowski, Radosław Ciemięga
i Dorota Sokołowska poinformowali o przyjęciu przez Komisje ww. projektu
uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

NastępnieRada Powiatukontynuowała przyjęty porządek obrad XI sesji. tj. podjęła
uchwały w sprawach:
–––– wyraŜenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości na cele publiczne;
–––– wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości;
–––– powierzenia prowadzenia zadań publicznych w zakresie zarządzania drogami

publicznymi.

Po wyczerpaniu porządku obrad Rady Powiatu ogłoszono 10 minut przerwy.

Po przerwie Rada Miasta Piły wznowiła obrady  II części porządku obrad XIV sesji.

II część.

Ad-1/

Informacj ę w sprawie protokołów z XII i XIII sesji Rady Miasta Piły zło Ŝył
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokoły z obrad XII i XIII sesji przyj ęte zostały jednogłośnie, bez odczytania.

Ad-2/
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Rada przyjęła do akceptującej wiadomości “Informacj ę Przewodniczącego
Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XII a XIV sesj ą
Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły
przyj ęte zostało bez uwag – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Polnej /POLNA 2/
zreferowała Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007r. wraz z
dostarczoną radnym autopoprawką mówiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu powyŜszego projektu
uchwały przez Komisje Rady.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zapytała o cel przekazania kwoty 50 tys.
zł przeznaczonej na remont Pilskiego Domu Kultury – wyjaśnień udzielił Prezydent
Zbigniew Kosmatka.

Za podjęciem uchwały, wraz z autopoprawką, głosowała większość radnych, 1
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radny wstrzymał się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród ze specjalnego
funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Piła w 2008 roku zreferowała Naczelnik Wydziału
Oświaty Ilona Bogucka .

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta i Komisji Spraw
Społecznych poinformowali o wyraŜeniu pozytywnej opinii przez Komisje Rady
o ww. projekcie uchwały.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformował o przyj ęciu powyŜszego projektu uchwały z wnioskiem
dotyczącym wpisania w § 11 art. 49 Ustawy – Karta Nauczyciela.

Naczelnik Wydziału Ilona Bogucka,odpowiadając na pytaniaRadnej Mirosławy
Rutkowskiej -Krupka przytoczyła zapis art. 49 ust. 2 jednocześnie informując, Ŝe
ten zapis jest przeniesiony do regulaminu i nie ma takiej potrzeby, by go powtarzać
w § 11. Podobne stanowisko wyraziłRadca prawny Urzędu Łukasz Czarny
informując, Ŝe zapis § 11 nie budzi wątpliwości i jest taki sam jak w poprzednim
regulaminie, który równieŜ nie budził wątpliwości nadzoru.

Za wnioskiem Komisji Gospodarki Miejskiej głosowało 2 radnych, 12 radnych
było przeciwnych, 6 radnych wstrzymało się od głosu, wniosek nie został przez
Radę przyj ęty.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, 2 radnych wstrzymało się
od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-7/
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Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli nabycia nieruchomości połoŜonych
w Pile przy ul. Szybowników, stanowiących własność Skarbu Państwa – Agencji
Mienia Wojskowego na majątek Gminy Piła zreferowała Naczelnik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami Cyryla Dobecka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

W punkcie “Interpelacje i zapytania” poruszono następujące sprawy:

Radny Rafał Zdzierela zwrócił uwagę na brak bezpiecznego przejścia, kładki, do
dworca PKP.

Radny Jan Lus poruszył sprawę wykupu mieszkań postulując, by Rada tym
tematem zajęła się na kolejnej sesji.

Radna Maria Miler, nawiązując do złoŜonych informacji w sprawie przyjęć dzieci
do przedszkoli iŜłobka zapytała, jakie Prezydent widzi moŜliwości zaspokojenia
potrzeb oczekujących.

Radny Rafał Zdzierela wyraził dezaprobatę w sprawie braku moŜliwości przyjęcia
wszystkich dzieci, zaapelował do organizacji pozarządowych, by zajęły się
utworzeniem przedszkola rodzinnego.

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielali Prezydenci Zbigniew Kosmatka, Jerzy
Wołoszyński i Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Ad-9/
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W punkcie “sprawy róŜne” poruszono następujące kwestie:

Starosta Pilski Tomasz Bugajskipodziękował za przyjęcie zaproszenia do udziału
we wspólnej sesji Rady Powiatu i Rady Miasta. Pan Starosta podziękował
Prezydentom Miasta i pracownikom za dołoŜenie wszelkich starań, by w dniu
dzisiejszym moŜliwe było podjęcie uchwał.

Radna Dorota Sokołowska,w imieniu Komisji Spraw Społecznych, poruszyła
sprawę komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic postulując, by propozycje nadawania
nazw ulicom pozostawić w kompetencji Prezydenta Miasta.

Prezes Stowarzyszenia śuŜlowego VICTORIA przedstawił działalność
stowarzyszenia, osiągnięcia zawodników oraz poruszył sprawę braku moŜliwości
porozumienia się z władzami Towarzystwa Sportowego Polonia w zakresie
uŜytkowania stadionu.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka poinformował, Ŝe dzierŜawa stadionu
upływa w grudniu br. i od nowego roku muszą być wypracowane nowe warunki
uŜytkowania tego obiektu. Ponadto przypomniał,Ŝe roczny koszt utrzymania
stadionu wynosi ok. 100 tys. zł i podmiot podejmujący się dzierŜawy musi mieć tego
świadomość.

Radna Maria Miler, nawiązując do artykułu zamieszczonego w Tygodniku Nowym
z dnia 11 września 2007r., a dot. targowiska miejskiego, postulowała zajęcie się tą
sprawą przez Komisję Rewizyjną i przeprowadzenie, za zgodą Rady, kontroli na tym
obiekcie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz stwierdził, Ŝe
Komisja Rewizyjna obecnie jest w trakcie przeprowadzania planowanej kontroli, w
planie pracy jest jeszcze do końca roku kolejna kontrola i tą dodatkową kontrolę
proponuje  zapisać w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

Ad-10/
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W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XIV sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                        Paweł Jarczak
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